
 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 04/11/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Επιτακτική η ανάγκη δημιουργίας Ινστιτούτου Ανάπτυξης και 

Κτηνοτροφικής Παραγωγής στον νομό Καστοριάς» 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 
Ο αγροτικός σύλλογος της Καστοριάς «Μακεδνός» ζητά την δημιουργία Ινστιτούτου 
Ανάπτυξης Αγροτικής και Κτηνοτροφικής Παραγωγής στο νομό Καστοριάς, με ειδική 
στελέχωσή του για την ανάπτυξη νέων ποικιλιών φασολιού, ανθεκτικών στις υψηλές 
θερμοκρασίες, νέων ποικιλιών μήλου για την ανάπτυξη σχετικών δέντρων, ανθεκτικών 
στις χαμηλές θερμοκρασίες και προσωπικό υπεύθυνο για την πλήρη ανάπτυξη και 
αύξηση παραγωγής των Βοοειδών της ελληνικής κόκκινης φυλής. Επισημαίνει ο 
ανωτέρω σύλλογος ότι, η σύνδεση επιστήμης και παραγωγής πρέπει, επιτέλους, να 
γίνει πράξη, αν θέλουμε να επενδύσουμε στον πρωτογενή τομέα και σε βιώσιμες λύσεις 
κυκλικής οικονομίας, προστατεύοντας, έτσι, την περιοχή από την ερήμωση και δίνοντας 
κίνητρα ανάπτυξης στον εκεί πρωτογενή τομέα, με ταυτόχρονα αποτελέσματα στον 
αγώνα μείωσης της ανεργίας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά με ανάλογες ενέργειές σας, προκειμένου για την 
δημιουργία και σύσταση ενός Ινστιτούτου Ανάπτυξης Αγροτικής και Κτηνοτροφικής 
Παραγωγής στον ανωτέρω νομό, το οποίο, πλέον, κρίνεται αναγκαίο για την ποιοτική 
ανάπτυξη των διαδεδομένων καλλιεργειών και εκτροφών στην περιοχή, αφού δεν 
αρκούν μόνο οι όποιες αποζημιώσεις λόγω καταστροφών για την πρόοδο και για την 
επιβίωση των αγροτο-παραγωγών της μείζονος αγροτικής περιφέρειας της Καστοριάς; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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